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          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы разработан проект многоэтажного офисного здания с применением естественных очистителей воздуха в зоне отдыха. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008 г. № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». В работе проанализирован способы поддержания благоприятного микроклимата в спроектированной зоне отдыха, используя естественные очистители.
        

        
          In the course of the bachelor's final qualifying work, a project of a multi-storey office building with the use of natural air purifiers in the recreation area was developed. The project documentation was developed in accordance with the Decree of the government of the Russian Federation dated February 16, 2008 № 87 "On the composition of sections of project documentation and requirements for their content." The paper analyzes the ways to maintain a favorable microclimate in the designed recreation area, using natural cleaners.
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